
SODELOVANJE, DOLGO DESET LET . • -•

Bratske vezi se utrjujejo
Hitro je minilo deset let od tistih začet-

kov, ko so Ljubljanske mlekarne pričele z
odkupom mleka v Lajkovcu - v SR Srbiji.
Vezi sodelovanja so se okrepile in listina o
pobratenju obeh občin je bila septembra
1974 podpisana v Lajkovcu. V tem obdobju
so se te vezi razplamtele tudi širše in izven
gospodarstva na društva, družbene organi-
zacije in kar je morda še najpomembneje na
mlade. To potrjujeta že podatka, da se je
uspešno šolalo oziroma pridobilo indifikaci-
jo mlekarskega tehnika 35 mladih in da je
preko medšolskega sodelovanja obiskalo
najmlajše Lajkovčane 180 nasih šolarjev.
Prav področje družbenih dejavnosti je tisto,
kjer se izmenovanje in konkretno sodelova-
nje lahko najbolj poglablja.

Tako kot vselejje bila tudi ob letošnjem
občinskem prazniku pri nas v gosteh delega-

cija iz Lajkovca v kateri so bili Dobrivoje
Cingerlič (predsednik OK ZKS), Dragan
Markovič (predsednik občinske skupščine),
Aleksa Jeremič (predsednik OK ZSMS),
Marina Todorovič (delegatka družbenopoli-
tičnega zbora), Aleksa Jeremič (predsednik
ZZB NOV) in Milovan Stepanovič (direktor
Hladnjače). Že prvi dan svojega obiska so
prisostvovali zasedanju naše občinske skup-
ščine. Dan kasneje so se udeležili otvoritve
nove Mercatorjeve trgovine na Rakovniku,
obiskali so Avtomontažo — tovarno grelnih
naprav in Agrotehniko-Grudo ter zvečer
prisluhnili reviji pevskih zborov v Iški vasi.
Po osrednji občinski proslavi v petek, 27.
aprila, pa so si ogledali še nekaj usmerjenih
kmetij v naši občini.

Delovni razgovori, ki so potekali med de-
legacijama obeh občin so bili v prvi vrsti

namenjeni razvojnim vprašanjem, področ-
jem sodelovanja in izmenjavi medsebojnih
izkušenj.

»Na podlagi mnogih vaših izkušenj v Slo-
veniji smo tudi mi v zadnjih desetih letih
gradili razvoj. Naj povem le en podatek, leta
1974 smo odkupili na dan le 500 litrov
mleka, v celotnem lanskem letu pa je odkup
znašal 13 milijonov litrov mleka. Na tem
področju torej vidite, so nam bile vaše iz-

Na povabilo občinske pionirske
zveze in pionirjev osnovne šole Škof-
ljica je prišlo na večdnevni obisk 15
šolarjev iz pobratenega Lajkovca.
Škofljiški šolarji, ki so bili lani na
obisku v Lajkovcu, so jim predstavili
svoje šolsko življenje, jih seznanili z
znamenitostmi naše občine, skupaj pa
so se udeležili pohoda Po poteh parti-
zanske Ljubljane in pričakali štafeto
rnladosti.

v y
kušnje v veliko pomoč. Mnogi naši napori
pa so danes usmerjeni v investicije za kori-
ščenje premoga v znanih kolubarskih baze-
nih.

Bili smo ugodno presenečeni med zaseda-
njem občinske skupščine, kritično in ustvar-
jalno ocenjujete svoje delo. To je za nas
zopet izkušnja več. Na izmenjavi in izkuš-
njah moramo graditi in razvijati naše pobra-
tenje in sodelovanje,« je ob razgovorih dejal
Dragan Markovič, predsednik lajkovške
skupščine. In še en vtis:

Dobrivoje Cingerlič, predsednik OK
ZKS Lajkovac: »Prvič sem na obisku v vaši
občini. Vtisi, ki sem jih tukaj doživel, so
izredni. Imamo še veliko možnosti v oboje-
stranskem sodelovanju, o tem smo se precej
pogovarjali. Prijetno sem presenečen nad
optimizmom, ki kljub našitn skupnim druž-
benoekonomskim težavam prevevajo vaše
ljudi. In ko sem včeraj poslušal te čudovite
pesmi vaših pevcev, lahko rečem, da je na-
rod, ki zna ceniti svojo pesem, srečen na-
rod.«


